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Abstract (en)
[origin: US2019163138A1] The present invention relates to a dial intended to be mounted in a watch case, the dial including a first support plate
and a second fragile plate, the two plates defining a horizontal plane and being bonded one on top of the other in a vertical direction relative to the
horizontal plane, characterized in that the second plate has a smaller section in the horizontal plane than the section of the first plate in order to
leave free on the first plate a peripheral rim intended to be mounted with play inside the watch case. It also relates to a watch including the dial.

Abstract (fr)
Cadran (2) destiné à être monté dans une boîte de montre (1), le cadran (2) comportant une première plaque de support (3) et une deuxième
plaque (4) fragile, les deux plaques (3,4) définissant un plan horizontal et étant accolées l'une sur l'autre selon une direction verticale par rapport au
plan horizontal, caractérisé en ce que la deuxième plaque (4) a une section dans le plan horizontal moindre que la section de la première plaque (3)
de manière à libérer sur cette dernière un rebord périphérique (3b) destiné à être monté avec jeu au sein de la boîte de montre (1). Elle se rapporte
également à la montre comportant ce cadran.
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